



Lembaga Minyak Sawit Malaysia

MALAYSIAN PALM OIL BOARD (MPOB)

M P O B

KENYATAAN TENDER

Syarikat/kontraktor yang berpengalaman dan yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** adalah dipelawa bagi menyertai tender berikut:-

BIL.	NOMBOR DAN TAJUK TENDER	SYARAT PENDAFTARAN	LOKASI PENJUALAN DOKUMEN TENDER	TAKLIMAT TENDER DAN KETERANGAN LANJUT
1.	MPOB(T/P)18/21 PERKHIDMATAN MENYEDIAKAN TENAGA KERJA SERAMAI 40 ORANG UNTUK KERJA-KERJA PENYELIDIKAN DAN PEMBANGUNAN (R&D) DI LADANG STESEN PENYELIDIKAN MPOB LAHAD DATU, SABAH.	Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) Kod Bidang: 221104 Tenaga Buruh	Stesen Penyelidikan MPOB Lahad Datu, Kilometer 10, Jalan Tengah Nipah, 91109 Lahad Datu, Sabah. Tel: 089-868188/373/969/556	<p>Tarikh Taklimat: 24 Jun 2021 (Khamis)</p> <p>Masa Taklimat:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Tender No. MPOB(T/P)18/21 pada pukul 9.00 pagi ii. Tender No. MPOB(T/P)19/21 pada pukul 11.00 pagi <p>Untuk pendaftaran sesi taklimat, sila hubungi:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Pn. Endang Susilawati Sumarno Emel: endang@mpob.gov.my <p>Untuk keterangan lanjut (Teknikal), sila hubungi:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. En. Ahmad Afandi Murdi (Ketua Stesen) Emel: aafandim@mpob.gov.my atau ii. En. Irman Fareez Kadir (Pengurus Ladang) Emel: irman.fareez@mpob.gov.my Tel: 089-868188/373/969/556
2.	MPOB(T/P)19/21 PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN AM LADANG BAGI LADANG FASA 1 & 6 (430.49 HEKTAR), LADANG FASA 3 (233 HEKTAR) DAN LADANG FASA 4 & 5 (575 HEKTAR) TERMASUK PENUAIAN BUAH TANDAN SEGAR (BTS) SERTA KERJA BERKAITAN LAIN DI STESEN PENYELIDIKAN MPOB LAHAD DATU, SABAH.	Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) Kod Bidang: 222104 Pertanian/ Tanaman/ Ladang/Taman/ Hutan dan Ladang Hutan		

- Dokumen tender **berharga RM50.00 senaskhah** (tidak dikembalikan) boleh dibeli secara **draff bank** atas nama **Lembaga Minyak Sawit Malaysia** mulai **24 Jun 2021 (Khamis) sehingga 7 Julai 2021 (Rabu)** pada hari bekerja dan **waktu pejabat** dari pukul **8.30 pagi hingga 12.00 tengah hari sahaja** di alamat sebagaimana di jadual di atas.
- Sesi taklimat tender dan lawatan tapak adalah tidak diwajibkan.** Kontraktor adalah digalakkan untuk menghadiri taklimat atau lawatan tapak bagi mendapat maklumat yang lebih tepat dan mengetahui keadaan/maklumat tambahan yang berguna bagi menyediakan tawaran tender. Kontraktor yang berminat diminta menghubungi pegawai-pegawai MPOB sepertimana di jadual di atas, untuk pendaftaran taklimat atau keterangan selanjutnya. Hanya kontraktor yang berdaftar dan memenuhi syarat-syarat kelayakan sahaja akan diberikan pautan melalui emel berdaftar syarikat untuk menghadiri taklimat tender.
- Bagi lawatan tapak, tarikh dan masa lawatan akan ditentukan/dimaklumkan oleh MPOB semasa/selepas sesi taklimat tender. Lawatan tapak adalah atas tanggungjawab sendiri dan kontraktor diminta mengamalkan penjarakan sosial, penggunaan *hand sanitizer* dan pemakaian *face mask* semasa lawatan tapak diadakan.
- Hanya Penama dalam Sijil Pendaftaran MOF/SSM atau wakil sah syarikat dengan Surat Perwakilan Kuasa sahaja dibenarkan membeli dokumen tender. **Sila bawa cap syarikat semasa membeli dokumen tender.**
- Salinan sijil seperti jadual di atas dan salinan Sijil Pendaftaran Bumiputera (jika ada) yang masih sah tempoh hendaklah dikemukakan semasa membeli dokumen tender. Sesalinan sijil yang berkenaan hendaklah diserahkan kepada MPOB untuk simpanan.
- Dokumen tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis nombor, tajuk dan tarikh tutup tender di sudut atas sebelah kiri sampul. Dokumen tender tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender pada atau sebelum tarikh tutup tender di alamat: **Peti Tender, Kaunter Kewangan, Unit Kewangan & Perolehan, Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor.**
- Tarikh tutup tender pada **15 Julai 2021 (Khamis), pukul 12.00 tengah hari.** Tender yang **lewat** diterima dari tarikh dan masa tutup yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.

Keutamaan dan kelebihan diberikan kepada syarikat/kontraktor yang berpengalaman dalam bidang yang berkaitan.

Size: 16cm x 4col Boneo Post (Sabah)



Lembaga Minyak Sawit Malaysia

MALYSIAN PALM OIL BOARD (MPOB)

M P O B

KENYATAAN TENDER

Pelawaan tender dibuka kepada syarikat/kontraktor yang berpengalaman dan yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** yang masih sah tempoh bagi tender berikut:

BIL.	NOMBOR DAN TAJUK TENDER	TEMPAT DOKUMEN TENDER DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	UNTUK KETERANGAN SELANJUTNYA
1.	MPOB(T/P)20/21 PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN AM DI KOMPLEKS IBU PEJABAT LEMBAGA MINYAK SAWIT MALAYSIA (MPOB), NO. 6, PERSIARAN INSTITUSI, BANDAR BARU BANGI, 43000 KAJANG, SELANGOR SEPERTI YANG BERIKUT: I) PAKEJ A: PEMBERSIHAN DALAM BANGUNAN II) PAKEJ B: MENYELENGGARA KAWASAN LUAR BANGUNAN	di alamat : Kauunter Kewangan, Unit Kewangan & Perolehan, Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor. Tel: 603-8769 4400	Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) Kod Bidang : 221001 Pembersihan Bangunan Dan Pejabat dan 221002 Membersih Kawasan dan 221003 Mengangkat Sampah	Pegawai Bertanggungjawab (Teknikal) untuk dihubungi: Cik. Nurfarah Shazlina Zulkiffi Tel: 03-8769 4666 Emel : nurfarah.shazlina @mpob.gov.my

1. Dokumen tender berharga **RM50.00** senaskhah (tidak dikembalikan) boleh dibeli secara **draf bank** atas nama **Lembaga Minyak Sawit Malaysia** mulai **15 Jun 2021 (Selasa)** sehingga **25 Jun 2021 (Jumaat)** pada hari bekerja dan waktu pejabat dari pukul 9.30 pagi hingga 12.30 tengah hari sahaja di alamat sepertimana di jadual di atas.
2. Petender boleh menghubungi pegawai bertanggungjawab sepertimana di jadual di atas untuk keterangan lanjut tender ini.
3. Hanya Penama dalam Sijil Pendaftaran MOF/SSM atau wakil sah syarikat dengan Surat Perwakilan Kuasa sahaja dibenarkan membeli dokumen tender. Sila bawa cap syarikat semasa membeli dokumen tender.
4. Salinan sijil seperti jadual di atas dan salinan Sijil Pendaftaran Bumiputera (jika ada) yang masih sah tempoh hendaklah dikemukakan semasa membeli dokumen tender. Sesalinan sijil yang berkenaan hendaklah diserahkan kepada MPOB untuk simpanan.
5. Dokumen tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis nombor, tajuk dan tarikh tutup tender di sudut atas sebelah kiri sampul. Dokumen tender tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender pada atau sebelum tarikh tutup tender di alamat: **Peti Tender, Kauunter Kewangan, Unit Kewangan & Perolehan, Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor.**
6. Tarikh tutup tender pada **29 Jun 2021 (Selasa)**, pukul **12.00** tengah hari. Tender yang lewat diterima dari tarikh dan masa tutup yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.

Keutamaan dan kelebihan diberikan kepada syarikat/kontraktor yang berpengalaman dalam bidang yang berkaitan.